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Zápis z jednání dne 10. ledna 2018

ítomni: Ing. L. Brabec, P. Brejcha, J. Mathesová, Mgr. P. Taušek, A. Zámostná
jako host Mgr. M. Skuhravý

Omluveni: Ing. M. Hermannová

První jednání rady v novém funk ním období svolal editel školy Mgr. M. Skuhravý

Po p edstavení len  rady následovala volba p edsedy - zvolen byl Ing. Luboš Brabec
(4 lenové pro, jeden se zdržel hlasování)

Všemi hlasy p ítomných byl p ijat „Jednací ád školské rady“

V diskuzi editel školy zmínil nadpr rné výsledky žák  školy u státních maturit
v rámci Plze ského kraje, a to u obou vyu ovaných studijních obor . Pan Brejcha
navrhl uvažovat o možnosti zapojit do výuky cizích jazyk  rodilé mluv í.

Zapsal: Luboš Brabec


